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Protokół nr XLII/22 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 25 lutego 2022 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński  

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Dariusz Stachowiak 

Ewa Szczepaniak 

Tomasz Wałkiewicz 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza Bojanowa, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak  

 Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu- Kazimierz Maciaszek 

 Wiceprezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Rawiczu Sp. zo.o.- Ewa Kaźmieruk 

 Architekt- Urbanista- Monika Pierożyńska- Semenków  

 Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju- Ewelina Zmuda 

 Podinspektor- Żaneta Malinowska 

 Dyrektor Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie- Anna Busza- Noińska   

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 9:05 dokonał Przewodniczący Rady- Pan Jan Moryson. Po 

przywitaniu wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować 

prawomocne decyzje.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  
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Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

 

Pan Jan Moryson poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o wprowadzenie do porządku obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie projektu uchwały 

w sprawie:  

1) przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie 

poprzez likwidację miejsca lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych klas I-III przy ul. Drzymały 28,  

2) przekształcenia Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie poprzez przeniesienie 

jego siedziby oraz likwidację oddziału w Gościejewicach,  

3) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.  

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał. 

Wniosek został przegłosowany, 14 radnych głosowało „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Karolina Salamon 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek XLII sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLI/22 z sesji, która odbyła się w dniu 11 lutego 2022 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o stanie opieki zdrowotnej w Gminie Bojanowo.  

7. Informacja o stanie bezrobocia w Gminie Bojanowo.  

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Bojanowo, 

b) przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży pobierających naukę na terenie gminy Bojanowo”,  

c) przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Bł. Edmunda Bojanowskiego  

w Bojanowie poprzez likwidację miejsca lokalizacji prowadzenia zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych klas I-III przy ul. Drzymały 28, 

d) przekształcenia Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie poprzez przeniesienie 

jego siedziby oraz likwidację oddziału w Gościejewicach, 
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e) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.  

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XLI/22 z sesji, która odbyła się w dniu 11 lutego 2022 

roku. 

 

W związku z tym, że do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 11 lutego 2022 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 14 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Karolina Salamon 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Przystępując do niniejszego punktu, w pierwszej kolejności Burmistrz Bojanowa 

pogratulował Pani Annie Busza- Noińskiej za wygranie konkursu na dyrektora Przedszkola 

im. Misia Uszatka w Bojanowie. 

Dyrektor Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie podziękowała za słowa otuchy przed 

samym konkursem oraz otrzymane gratulacje po konkursie. Została wyrażona nadzieja na 

udaną współpracę z organem prowadzącym w trudnej rzeczywistości, kiedy nasze oczy 

zwrócone są na wschód.   

 

Następnie Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały 

miejsce w okresie międzysesyjnym oraz informację o wydanych zarządzeniach.  

Pisemne informacje stanowią odpowiednio załącznik nr 4 i załącznik nr 5 do protokołu. 

Pytań do przedstawionych informacji nie było.  
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Dot. pkt. 6. Informacja o stanie opieki zdrowotnej w Gminie Bojanowo.   

 

Pani Ewa Kaźmieruk- Wiceprezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Rawiczu poinformowała, 

że według stanu na 30.06.2020 r. gmina Bojanowo liczy 8.730 mieszkańców. Na podstawie 

umów, szpital oferuje: 

- leczenie szpitalne, 

- świadczenia pielęgnacyjno- opiekuńcze,  

- ambulatoryjne lecznictwo specjalistyczne- w tym tomografię komputerową,  

- ratownictwo medyczne (podstawowe i specjalistyczne), 

- POZ (nocna i świąteczna opieka zdrowotna),  

- rehabilitacja medyczna.  

Hospitalizacje z podziałem na oddziały w Gminie Bojanowo wynoszą 6,62% na ogół 

wszystkich hospitalizacji szpitalnych. Opieka specjalistyczna- 6,74% (wszystkie poradnie 

specjalistyczne). Nowością jest własny tomograf komputerowy (umowa od 1 września 2021 

r.). Na wszystkie badania w 2021 roku (261), udział pacjentów z gminy Bojanowo wynosi 

5,36%. 

W zakresie pomocy doraźnej (nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej):  

a) wyjazdy pogotowia do gminy Bojanowo wynosiły 401, czyli 14% udziału, 

b) nocna i świąteczna opieka (wieczorynka)- 7,26%.  

Zakład opiekuńczo- leczniczy: z gminy Bojanowo jeden pacjent na 47 ogółem.  

Następnie została przedstawiona ilość pacjentów (ze względu na świadczenia oddziałowe, 

opieki podstawowej i izbowej) z podziałem na miejscowości.  

W zakresie pomocy doraźnej działają dwa zespoły: podstawowy i specjalistyczny. Kiedyś 

dyspozytornia znajdowała się w Koninie, aktualnie- w Poznaniu.  

Jeżeli chodzi o realizację projektów poza funduszem- kontynuujemy: 

a) rehabilitację „Wspieranie aktywności zawodowej”- projekt trwa do 23 sierpnia 2022 roku, 

b) „Nadwaga i otyłość- choroby cywilizacyjne”- projekt trwa do 26 czerwca 2023 roku.  

Od 1 września wykonywane są badania tomografii komputerowej dla pacjentów 

ambulatoryjnych oraz hospitalizowanych. Zakupiony został nowy tomograf 64-rzędowy firmy 

Siemens, który dla pacjentów: 

- szpitala dostępny jest 24 godziny,  

- ambulatoryjnych- po zrealizowanym skierowaniu, umawiamy się na odpowiednie godziny. 

Nie ma możliwości wykonania tomografii komercyjnie.  

Plan modernizacji szpitala: od dwóch lat stoi nowoczesny fragment budynku szpitala,  

w którym znajdują się trzy sale operacyjne, oddział intensywnej terapii i łącznik  

z poradniami. Jesteśmy w przeddzień modernizacji szpitala, jeżeli chodzi o parter i pierwsze 

piętro. Aktualnie na ukończeniu jest postępowanie przetargowe. Będzie to najbardziej 

odczuwalny element szpitala: izba przyjęć z prawdziwego zdarzenia, cała diagnostyka. Środki 

na modernizację budynku głównego pozyskał powiat rawicki. W związku ze sprzedażą 

budynku byłego liceum medycznego (budynek zakupił Urząd Marszałkowski)- zostały 

wyniesione wypisy i archiwum, które znajdują się w budynku administracyjnym. 

Modernizacja terenu szpitala (miejsca parkingowe)- rozpoczęto postępowanie. Dwa dni temu 

został oddany pierwszy fragment parkingu. Prace na pewno potrwają dłużej niż do 31 marca. 

Jesteśmy przed modernizacją pomieszczeń apteki.  

Czas pandemii popsuł wiele planów. Pomimo, że szpital był zamknięty pod wszystkie 

podstawowe działalności- udało się przenieść poradnie specjalistyczne do pozostałych 

budynków, które ma szpital. Zgodnie z zapotrzebowaniem, punkt wymazowy covid- 

skracamy, wydłużamy. Codziennie wymazywanych jest ok. 70-80 osób (6% wymazów było 

dla gminy Bojanowo). W związku z pandemią i otwarciem oddziału covidowego, po covidzie 
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nie udało się otworzyć oddziału ginekologiczno- położniczego. Po decyzji Wojewody 

będziemy próbować odnowić ten oddział.  

Na zakończenie, będąc przy covidzie, Pani Ewa Kaźmieruk wyraziła słowa podziękowania 

Panu Burmistrzowi i Radzie za okazane wsparcie, dotacje, zbiórki bardzo różnych osób, 

instytucji.  

 

Pani Renata Jagodzik nawiązując do informacji w zakresie tomografu komputerowego, 

zapytała ile wynosi okres oczekiwania na prześwietlenie w sytuacji otrzymania skierowania 

od lekarza pierwszego kontaktu?   

Pani Ewa Kaźmieruk poinformowała, że skierowanie musi wystawić specjalista, nie lekarz 

pierwszego kontaktu. W tej chwili czeka się ok. dwóch tygodni na wykonanie badania.  

 

Pani Renata Jagodzik: nie ma komercyjnych?  

Pani Ewa Kaźmieruk poinformowała, że nie, tylko na NFZ. Walczyliśmy o kontrakt 

ambulatoryjny, posiada dużo więcej mocy przerobowych, niestety tak jest zakontraktowany. 

Dbaliśmy o pacjentów ambulatoryjnych, żeby nie musieli jechać do Leszna. Będąc przy 

tomografie- posiadamy bardzo nowoczesne RTG (tutaj istnieje możliwość wykonania badania 

komercyjnie).   

 

Po udzielonej odpowiedzi Pani Renata Jagodzik zapytała co to jest opieka izbowa?  

Pani Ewa Kaźmieruk wyjaśniła, że opieka izbowa to izba przyjęć, gdzie przyjmowany pacjent 

nie zawsze przekazywany jest do szpitala. Czasami jest pomoc ambulatoryjna, czyli tzw. 

odmowa: zabezpieczenie pacjenta i odesłanie do domu bądź przekazanie do innego szpitala. 

 

Pani Ilona Pazoła- Szymańska: jakiś czas temu były słuchy, że są braki w obsłudze lekarskiej.   

Jak wygląda sytuacja aktualnie?  

Pani Ewa Kaźmieruk: braki w obsłudze lekarskiej trwają od kilku lat. Nie posiadamy 

nadwyżki. Na niektórych oddziałach udało się wspomóc więcej, ale cały czas poszukujemy. 

Spełniamy minimum wymagane przez NFZ. 

 

Pan Tomasz Wałkiewicz zapytał czym spowodowany jest brak kadry? Co się dzieje, że tak 

ciężko pozyskać personel? 

Pani Ewa Kaźmieruk: kadra lekarska- trwa to kilka lat. Pierwsza rzecz: starzejące się 

społeczeństwo lekarskie. Średnia wieku lekarzy wynosi 60 lat. Młodzi, którzy zaczęli się 

kształcić- część wyjechało. Wybierają duże ośrodki- szpitale. Specjalizacje: 

„wyprodukowanie” lekarza to nie jest pięć lat (są to tylko zwykłe studia), później dopiero 

musi się kształcić plus specjalizacja to jest 10 lat. To samo dotyczy pielęgniarek. Było dobrze, 

gdy istniało liceum medyczne (kształcenie na poziomie średnim)- po każdym roku szkolnym 

przychodziło pięć, siedem pielęgniarek do pracy. Kilka lat temu zmieniono formę kształcenia- 

jest tylko szkolnictwo wyższe, tym jest mniej pielęgniarek. Aktualnie, jak się pojawi jedna- to 

jest dużo. Ratujemy się pielęgniarkami emerytkami, których mamy zatrudnionych ponad 30, 

ale nastąpi taki kryzys, kiedy te panie odejdą. Jest niebezpieczeństwo dla szpitalnictwa.  

 

Pan Tomasz Woźniczka dodał, że kryzys jest widoczny od wielu lat. Zmiana kadry, wymiana- 

nie służy. Pacjent, który przebywał dłużej w szpitalu, częściej miał zmianę lekarzy 

prowadzących. Została wyrażona opinia, że sytuacja covidowa spowodowała exodus lekarzy, 

początkowo przynajmniej w tym okresie, kiedy zajętych było ponad 100 łóżek, szpital był 

wówczas zamknięty.    

Pani Ewa Kaźmieruk: tak. Należą się słowa podziękowania dla lekarzy, którzy zostali. 

Wypowiedzenia złożyła tylko grupa lekarzy ginekologów i dużym zaskoczeniem było, kiedy 
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powiedzieli, że nie leczą covida. Nikt nie leczył covida. Lekarze, którzy są chirurgami, 

pediatrami- zostali i uczyli się. Uczył się cały świat. Tym osobom dziękuję. Ginekolodzy  

w szpitalu rawickim w momencie decyzji, złożyli wypowiedzenia. Tym samym po powrocie, 

nie było możliwości odbudowy- każdy z nich poszukał sobie innego miejsca. Rozmowy  

z ginekologami trwają cały czas, jaki będzie efekt- trudno powiedzieć.  

 

Pan Dariusz Stachowiak: czy zamierzacie otworzyć oddział porodowy?   

Pani Ewa Kaźmieruk: jeżeli zdobędziemy kadrę, najpierw mamy miejsce zajęte oddziałem 

covidowym, później będziemy z powrotem nawiązywać do rozmów. Po ostatniej fali nie 

udało się powrócić oddziału.  

 

Pan Dariusz Stachowiak: czy odpływ młodych lekarzy do wielkich ośrodków czy wyjazd za 

granicę związany jest przede wszystkim z finansami?  

Pani Ewa Kaźmieruk: nie, nie prawda. W szpitalach powiatowych lekarze zarabiają więcej 

niż w dużych klinikach- tam jest ich mnóstwo. Przykład lekarzy, którzy dotarli z dużych 

klinik do Rawicza- stwierdzili, że nie mogli dostać się do stołu operacyjnego, a tutaj  

w pierwszym tygodniu operują. Jest też inna odpowiedzialność, tutaj nie ma zaplecza całości. 

Jednej z rozmów z lekarzem internistą, który miał przyjść na dyżur z kliniki zapytał, gdzie  

jest neurolog, kardiolog, nefrolog. Tutaj trzeba radzić sobie samemu. W szpitalach 

powiatowych takiego zaplecza nie ma. Leczymy podstawowe schorzenia. Można skorzystać  

z konsultacji, ale trzeba podjąć trochę wysiłku, aby skonsultować się z innym szpitalem.  

 

Pan Maciej Dubiel: w związku z tym, że oddział ginekologiczno- położniczy jest zamknięty, 

gdzie mieszkanki naszego powiatu najczęściej jadą do porodu?  

Pani Ewa Kaźmieruk: najczęściej wybierane jest Leszno, część w Miliczu, część w Trzebnicy.  

 

Po udzielonej odpowiedzi, Burmistrz Bojanowa wyraził aprobatę, że każdego roku mamy 

możliwość podyskutowania na Radzie Miejskiej, zawsze odpowiadacie na zaproszenie  

i możemy uczestniczyć w takiej dyskusji. Dziękuję bardzo.  

 

Więcej pytań nie było. O godz. 9:38 posiedzenie sesji opuszcza Pani Ewa Kaźmieruk.  

Pisemna informacja ze Szpitala Powiatowego w Rawiczu stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Informacja o stanie bezrobocia w Gminie Bojanowo.   

 

Przystępując do niniejszego punktu, Pan Jan Moryson poprosił Pana Kazimierza Maciaszka- 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu o zabranie głosu w celu przedstawienia 

informacji o stanie bezrobocia w gminie Bojanowo.  

 

Pan Kazimierz Maciaszek poinformował, że utrzymuje się tendencja spadkowa poziomu 

bezrobocia i stopy bezrobocia po 2020 roku, kiedy istniał kryzys na rynku pracy. Pandemia 

spowodowała kryzys na ryku pracy, który powoli zaczyna się odbudowywać. Większe środki 

zostały skierowane na aktywne formy przeciwdziałaniu bezrobociu niż na tarcze 

antykryzysowe, które w ubiegłym roku również były realizowane (przede wszystkim dotacje 

branżowe dla branż, które były zamykane z powodu Covid-19). Taka sama tendencja 

utrzymuje się w gminie Bojanowo.   

Aktualnie liczba bezrobotnych na terenie gminy Bojanowo jest najniższa od kilkunastu, 

kilkudziesięciu lat. Większe środki wpłynęły na to, że więcej osób było aktywizowanych  

z terenu gminy Bojanowo niż w 2020 roku (prace interwencyjne, szkolenia, staże). Więcej 
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osób niż w roku poprzednim korzystało ze środków na podjęcie działalności gospodarczej 

(wsparcie samozatrudnienia), na tym samym poziomie od wielu lat realizowane są prace 

społecznie- użyteczne w każdym miesiącu (13-14 osób).  

Większe środki były przeznaczane na aktywne formy przeciwdziałania bezrobociu (1,5 mln zł 

więcej niż w 2020 roku). Na tarcze kryzysowe przeznaczonych było mniej środków 

finansowych- na ten cel wydatkowano ponad 6 mln 210 tys. zł.  

Na zakończenie Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu poinformował, że problemy 

do rozwiązania to długotrwałe bezrobocie w gminie Bojanowo, a nie sama liczba 

bezrobotnych. 

 

Pytań do przedstawionej informacji nie było. O godz. 9:43 posiedzenie sesji opuszcza Pan 

Kazimierz Maciaszek.  

Pisemna informacja z Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Bojanowo,   
 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady.  

O głos została poproszona Pani  Monika Pierożyńska- Semenków celem przybliżenia projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 lutego 2022 roku w sprawie uchwalenia 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Bojanowo stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży pobierających naukę na terenie gminy Bojanowo”,   
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Bojanowa. 

 



8 

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 lutego 2022 roku w sprawie przyjęcia 

„Gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży pobierających  

naukę na terenie gminy Bojanowo” stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Bł. Edmunda Bojanowskiego  

w Bojanowie poprzez likwidację miejsca lokalizacji prowadzenia zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych klas I-III przy ul. Drzymały 28,   
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść niniejszej uchwały była przedmiotem obrad Komisji 

Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Żaneta Malinowska celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

14 głosami „za”.   

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 lutego 2022 roku w sprawie przekształcenia 

Szkoły Podstawowej im. Bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie poprzez likwidację 

miejsca lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych klas 

I-III przy ul. Drzymały 28 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
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Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) przekształcenia Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie poprzez 

przeniesienie jego siedziby oraz likwidację oddziału w Gościejewicach,    
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Żaneta Malinowska. 

 

Na zapytanie Przewodniczącego Rady czy są pytania, głos zabrała Pani Ewa Szczepaniak, 

która zwróciła się z zapytaniem: jest pozytywna opinia kuratora, jak wypowiedziały się  

w niniejszej sprawie związki zawodowe? 

Pani Żaneta Malinowska poinformowała, że związki zawodowe wydały negatywną opinię ze 

względu na to, że nie wiedzą co stanie się z nauczycielami w niniejszej sprawie. Nie wystąpili 

również do organu prowadzącego o wyjaśnienie, dopowiedzenie powyższej kwestii. Opinia 

związków zawodowych nie jest wiążąca. Wiążąca jest opinia kuratora.  

 

Nawiązując do udzielonej odpowiedzi, Pani Ewa Szczepaniak dodała, że niepokojem było 

zatrudnienie po ewentualnej likwidacji oddziału. Nie zwrócili się do organu prowadzącego  

o wyjaśnienie czy stanowisko, jak to będzie widziane?  

Pani Żaneta Malinowska poinformowała, że nie zwrócili się o wyjaśnienie co  

z nauczycielami, żebyśmy chociaż to doprecyzowali w uzasadnieniu. Nic się w tej kwestii nie 

zmieni, chodzi tylko o zmianę siedziby. Nie zmniejszy się zatrudnienie nauczycieli.   

 

Więcej pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została 

podjęta 10 głosami „za” przy 4 głosach „wstrzymujących się”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona 

Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz 

Woźniczka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (4) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Sebastian Miekisz, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (1) 

Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 lutego 2022 roku w sprawie przekształcenia 

Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie poprzez przeniesienie jego siedziby oraz 

likwidację oddziału w Gościejewicach stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok,   
 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  
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Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Patrycja Kubiak o zabranie głosu celem 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

Uzupełniając wypowiedź Pani Skarbnik w sprawie przesunięcia środków z zadania 

„Przebudowa kanalizacji deszczowej w miejscowości Sowiny” w kwocie 30.000 zł na 

„Modernizację przepompowni w Czechnowie”, Burmistrz Bojanowa poinformował, że środki 

są przesuwane z racji usuwania pilnej awarii. Jest to pilne zadanie, które musimy zrealizować 

w trosce o bezpieczeństwo mieszkańców. Tutaj jest prośba o wsparcie z Państwa strony,  

a w przyszłym tygodniu rozpocznie się naprawa przepompowni.   

 

Pytań nie było. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 lutego 2022 roku w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  

 

Dot. pkt. 10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Dot. pkt. 11. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przystępując o niniejszego punktu Przewodniczący Rady udzielił głosu mieszkance Sułowa 

Małego, która poinformowała, że w dniu 9 lutego 2022 roku omal nie zginęła  

we wiosce pogryziona przez sześć dużych wilczurów. Podobna sytuacja miała miejsce w dniu 

31 października 2021 roku. Właściciel psów nie ma ogrodzenia, kojca- przyjeżdża z pracy  

i wypuszcza psy na cztery strony świata. Mieszkanka poinformowała, że stan bezpieczeństwa 

wioski wynosi mniej niż zero. W stosunku do Burmistrza zostały skierowane słowa, że do 

tego czasu nie zrobiono nic, jest odpowiedzialny za bezpieczeństwo mieszkańców gminy. 

Mieszkanka poinformowała, że nie darzy zaufaniem Kierownika Referatu Inwestycji  

i Rozwoju, ponieważ nie nadaje się na to stanowisko, nie potrafi rozmawiać z petentami. Ze 

strony mieszkanki została wystosowana prośba, aby zostały wybrane trzy niezależne osoby  

z grona radnych, które nie są w ogóle związane z Sułowem Małym- będą komisją, którym 
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pokaże się z czym zmagają się mieszkańcy wioski. Wspominana była kwestia sprzed czterech 

lat, którą mieszkanka Sułowa Małego poruszała podczas drugiej sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie w 2018 roku oraz nowa sprawa, że od pewnego czasu zaczęły przez wioskę 

przejeżdżać tiry, które przewożą odpady komunalne.  

Podczas wypowiedzi mieszkanki, głos zabierał Przewodniczący Rady oraz Zastępca 

Burmistrza.  

 

O godzinie 10:23 posiedzenie sesji opuszcza Pan Tomasz Woźniczka.  

 

Na zakończenie głos zabrała mieszkanka Sułowa Małego- sąsiadka właściciela, która 

poinformowała, że sytuacja jest naprawdę tragiczna. Jest sześć olbrzymich psów i trzy małe- 

są one strasznie agresywne. Prowadzone są rozmowy na wiosce, ale nikt nie ma odwagi, żeby 

niniejszą sprawę gdzieś zgłosić. Nie wiemy, gdzie mamy się udać. Mieszkanka przedstawiła 

sytuację, jaka miała miejsce w dniu 9 lutego- gdyby nie kierowca tira, który zaczął trąbić na 

dolatujące do mieszkanki wioski psy- nie wiadomo, co by było. Została wystosowana  

prośba o podpowiedzenie, co mają zrobić w takiej sytuacji.   

Na powyższe Przewodniczący Rady poinformował, że sołtys zorganizuje spotkanie  

i osobiście z radnymi przyjedzie do Sułowa i wyjaśni sprawę.  

 

Do pkt. 12. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XLII sesję o godzinie 1032. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 


